
Tarih – Saat : 02.02.2009 – 17.00 / 20.00 

Yer : Büyükşehir Belediyesi Encümen Salon 

Katılımcılar : 

•Ali AYTEK (İl Özel İdaresi İmar Ruhsat Daire Başkanı ) 
•Necdet YALÇINKAYA (Bayındırlık ve İskan Müdürlüğü Proje Müdürü) 
•Cengiz AGAR ( Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter Yrd.) 
•İsmet ŞAHİN (Şehitkâmil Belediyesi – Şehir Plancısı) 
•Turhan ÖZDULKAR (Milli Eğitim Müdürlüğü- Kamulaştırma Bölümü) 
Başkan toplantıya katılan kurum temsilcilerine teşekkür ederek toplantıyı açtı. 

Kemal KÜÇÜKCAN : Eğitim Çalışma grubumuzun hazırlamış olduğu 2013 yılına kadar 
yapılan stratejik plan ve hedeflerinin gerçekleşmesi için gerekli derslik – okul arsası 
ihtiyacının tespiti ve tahmini bütçe raporunu katılımcılara dağıtarak raporla ilgili 
açıklamalarda bulundu.Tespit edilen sorunlar ve çözüm önerileri ile ilgili bazı aşağıda 
belirtilen bazı başlıklardan söz etti .Bu başlıklar ; 

•Kurumlardaki Teknik Kadronun yetersizliği 
•Milli eğitim bünyesinde yapılan okulların mimarlık kontorollrinin olmaması 
•Kurumlar arası koordinasyonun yetersizliği 
•2013 yılına kadar hazırlanan Stratejik plan,Amaç ve hedeflere varılması için fiziki alt 
yapının oluşturulmaması 
•Arsaların Bilgi Portföyünün yeterli olmaması 
•Belediyelerde arsalar hakkında durum değerlendirilmesinin yeterince yapılmaması 

Raporda belirtilen sorunlar ve çözüm önerileri ile ilgili, kurum temsilcileri olarak 
sizlerinde, bu sorunlar hakkında düşünce ve önerilerinizi paylaşmak istiyoruz,diyerek 
katılımcılara söz verdi. 

Dr. ALİ AYTEK (İl özel İdaresi İmar Ruhsat daire Bşk) : Gaziantep’te eğitim 
sorununun sağlıklı çözüme kavuşabilmesi için, sorumlu kamu kurum ve kuruluşlarının 
sorumluluk yol haritalarının iyi belirlenmesi gerekmektedir. Bu yol haritası ortaya 
konursa her kurum kendi sorumluluğunu bilir ve çözüm üretir dolayısıyla zaman kaybı 
olmadan sonuca gidilir. 

İl özel idaresi olarak ilk ve orta öğretim kurumlarının arsa temini, binalarının yapım, 
bakım ve onarımı ile diğer ihtiyaçlarının karşılanmasına ilişkin hizmetleri il sınırları 
içinde, yapmakla yükümlüyüz. İl Özel İdaresi olarak her yıl yaptığımız bütçenin 
mevzuat gereği en az %25 ini eğitime ayırıyoruz. Yıllar itibariyle bakıldığında 
bütçemizin büyük bir kısmının eğitim için ayrıldığı ortadır. İlköğretim okullarının 
yapımı ve bakımı için ödenek sıkıntısı çekmemekteyiz. İl Özel İdaresi olarak eğitime 
ayırdığımız ödeneğin dışında ayrıca merkezi bütçeden de ödenek gelmektedir. 
Özellikle okul arsalarının kamulaştırma ödenekleri merkezi bütçeden gelmektedir. 

Bu durumda ilköğretim için yapılacak okul ihtiyacında bütçe sıkıntımız yok ama arsa 
sıkıntımız oldukça fazla. Eğitim alanlarının ilimiz eğitimi için çok fazla önemi 



var.Gaziantep’te maalesef ki eğitme ayrılan arsa sıkıntısı oldukça fazla. Bu konuda ilk 
iş Belediyelere düşmektedir. Yeni İmara açılan bölgelerde düzenleme ortaklık 
payından (DOP) eğitim için yeterli ölçüde ve hissesiz arsa bırakılması gerekmektedir. 

TURHAN ÖZDULKAR (Milli eğitim Müdürlüğü - Kamulaştırma Bölümü) : 2013 yılı için 
kurumuzun hazırlamış olduğu stratejik plan hedefleri var.yalnız bu hedefleri 
gerçekleştirebilmemiz için gerekli arsalar yok.Milli eğitim olarak sorunumuz imar 
uygulamasında olan eksikliklerdir.Bu eksiklerin biran önce giderilmesi gerekmektedir. 

CENGİZ AGAR : (Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter Yrd.) Gaziantep ‘in kırsal 
kesimlerinde okul arsası sorunu daha fazladır.Kentsel dönüşüm uygulamaları bu 
soruna çözüm önerisi getirir ancak belediye yasasında kentsel dönüşüm uygulaması 
ile ilgili bir madde olmasına rağmen kentsel Dönüşüm uygulamasının henüz bir yasası 
yoktur.Meskun bölgelerde tadilat yapılıp kamulaştırılmaya gidildiğinde arsa sıkıntısı 
giderilecektir diye düşünüyorum dedi. 

İSMET ŞAHİN (Şehitkamil Belediyesi Şehir Plancısı) Yapılaşmış alanlarda sıkıntılar 
nasıl çözülürü tartışmak çok daha doğru olur.Çünkü şehrimizin yeni yapılanan 
bölgelerinde arsa sıkıntısı yok denilecek kadar az.Kırsal kesimlerde gayrimeskun 
yapılar eğitim için ayrılan arsaları ve şehrin planı oldukça kötü yönde 
etkilemektedir.Bu yapıların ilerlemesine hem eğitim için hemde şehrimizin görüntüsü 
için bir önce çözüm önerileri getirilmelidir. 

Ayrıca eğitim arsası için ayrılan bütçede de sıkıntılar çözülmelidir. Dedi. 

NECDET YALÇINKAYA(Bayındırlık ve iskan Müdürlüğü Proje Şube Müdürü) : İlimizdeki 
eğitimin daha kaliteli olması ve grubumuzun çalışmaları için birlikte hareket etmemiz 
gerek. Ben gerek kurumum adına gerekse çalışma grubumuz adına yapılacak tüm 
bilgi alışverişinde yardımcı olabilirim.raporda belirtilen mevcut sıkıntılar doğru 
tespitlerdir.İlk başta ilimizde eğitim için ayrılan yerlerin mevcut durumu ortaya 
çıkarmamız gerekiyor bu yüzden de diğer kurumlarla bilgi portföylerini paylaşmamız 
gerek. Dedi. 

KEMAL KÜÇÜKCAN : Tüm kurum ve kuruluşlar ,sivil toplum kuruluşları gönüllü 
vatandaşlar eğitim için konulan stratejik hedeflerin gerçekleşmesi için birlikte hareket 
etmeli ve gerekli koordinasyon ekibi kurulmalıdır.Öncelikli olarak bilgi portföyünü 
oluşturmak için ön çalışmalarını yapıp durumu net olarak ortaya çıkartmalıyız.Daha 
sonrada neler yapmamız gerektiğini sorun ve çözüm öneriyle birlikte tartışarak 
sonuca gitmeyi sağlamalıyız,diyerek toplantıya katılan tüm kurum temsilcilerine 
teşşekkur ederek toplantıya son verdi. 

EK 1 : Toplantı Katılım Listesi 
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